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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Onsdag den 7. december 2022 
KL. 18.00 – 20.30  

Distriktskontoret  

 

Mødeleder: 
 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: 
Mette Wøldike, Johnny Dahl Nielsen 

Forældrerepræsentanter: , Michelle Lautrup, Tobias Scavenius, Tina Fogdal, Sune Jakobsen, Mette Wøl-
dike, Michael Fuks og Luisa Løv. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Gitte Christensen, Johnny Dahl Nielsen, Christian Ellekrog 
og Tanja fra A. 
Gæster:  

 
 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

 Godkendelse af referat  
221025 

Bilag Godkendt 

 Regnskab 22/Budget 23 Orientering Vi har undladt køb af bus og generalt sparet på alt der 
ikke går ud over børns læring. Derved går vi ud af 2022 
med fint regnskab.  
Budget 2023 er meget mere usikkert, da vi har ikke fået 
de børn vi forventede. Mere på næstkommende skole-
bestyrelsesmøde. 

 Elevtrivsel Bilag  Anders gennemgik trivsel og anti-mobning strategi. 
Denne lægges på skolens hjemmeside, når den er fær-
dig. 
De redskaber, vi bruger til at dokumenterer data på, er 
Den nationale trivselsmåling, Ungeprofilundersøgelse, 
UVM (undervisningsmiljø)undersøgelse. 
Skolen arbejder med en spørgeSpørgeramme, hvor alle 
elever kan svare. 
 
Når børn spørges om, hvad der fylder mest i forhold til 
trivsel, er det ustabil bus kørsel. 
Der er udfordringer med forsinkelser, og det udfordrer 
trivslen hos mange børn. 

 Princip for tilsyn  med ele-
vernes trivsel 

 Forældrene i bestyrelsen har tilsyn med elevernes triv-
sel. Dette kommer til at indgå i årshjulet. 

 Årshjul foreløbig – år 1.  Præsenteret. 

 Status skolesvinget 
 

Orientering Det var svært i starten, men der er efterhånden kommet 
mere ro på alle. 
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

 Status Kommunikationsvej 
 

Orientering Der har ikke været indsigelser på høringen. Der er kom-
met udbud og dette skal afgøres. 

 Status permanent løsning 
 

Bilag Der er ikke trukket af endnu.  
 

 Orientering fra skoleledel-
sen 
Orientering fra formand 
Orientering fra øvrige 
medlemmer 

 Vi har fået 6 ny børn. 
Møde med politikkere den 7/2-23 
 
Første FAR (forældre afdelings råd)møde i afd B er gået 
fint, det er godt at være tæt på, der hvor ens barn går. 
 Opfordring til at få etableret et udvalg i A og CD 

 Evt.  
 

 Anders sender Islands rapporten til alle i bestyrelsen 

 


